

استمتع بخصم يصل الى لدى أمازون

عند استخدام بطاقة
ماستركارد من بنك الرياض

كود الخصم RB20

20%

amazon



الحد الأقصى للخصم 75 ريال
يسري الخصم على المشتريات بقيمة 100 ريال أو أكثر
يسري العرض حتى 6 أبريل
تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

الشروط والأحكام:

- العرض ساري في موقع وتطبيق Amazon.sa.
- جميع بطاقات بنك الرياض ماستركارد الصادرة مؤهلة لهذا العرض.
- يسري عرض بنك الرياض لفترة محدودة فقط حتى يتم الاستفادة من جميع الخصومات المتاحة حتى 2024/04/06
- في حال تم شراء منتجًا مؤهلاً لدى Amazon.sa باستخدام بطاقة بنك الرياض ماستركارد سيحصل حامل البطاقة على خصم يصل إلى 20% على المبلغ الإجمالي للمعاملة، باستثناء أي ضرائب أو رسوم أو رسوم شحن باستخدام الرمز RB20.
- يشترط حد أدنى بمقدار 100 ريال سعودي لمبلغ المعاملة للمشاركة في هذا العرض.
- في حالة استخدام بطاقات متعددة من خلال حساب عميل واحد على Amazon.sa، سيتم اعتبار البطاقة الأولى المستخدمة خلال فترة العرض حتى 2024/04/06 فقط لهذا العرض. وفي حالة استخدام البطاقة ذاتها على حسابات متعددة لعملاء أمازون، فسيتم اعتبار الحساب الأول فقط الذي يستخدم البطاقة خلال فترة العرض لهذا العرض.
- الحد الأقصى للخصم لكل حساب عميل في Amazon باستخدام الرمز RB20 هو 75 ريال سعودي لكل حساب أمازون في موقع أو تطبيق Amazon.sa.
- يسري هذا العرض فقط على جميع المنتجات المعروضة باستثناء منتجات أمازون الاللكترونية وبطاقات هدايا أمازون ومنتجات متجر أمازون العالمي وأغذية الأطفال والبرامج الرقمية وألعاب الفيديو غير المشمولة في العرض.
- لا ينطبق العرض على المدفوعات التي يقوم بها العملاء باستخدام طريقة الدفع نقدا عند الاستلام.
- يمكن جمع هذا العرض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى من أمازون وفقاً لتقدير أمازون.
- إذا تم إلغاء طلب أو إصدار طلب إرجاع، فسيتم رد المبلغ الصافي الذي دفعه حامل البطاقة فقط. لن يتم استرجاع أي مبلغ فيما يتعلق بالخصم.
- سيتم تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بأمازون بالإضافة إلى ذلك. اضغط هنا للاطلاع عليها.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة.
- للإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

Terms and Conditions:

- Offer is valid on Amazon.sa website and mobile application.
- All Riyadh Bank Mastercard issued cards in good standing are eligible for this offer.
- The Offer is valid for a limited time only until all available discounts have been availed until 06/04/2024
- In the case of purchasing an eligible product on Amazon.sa using Riyadh Bank Mastercard, cardholder will get 20% discount on the total amount of the transaction. The discount on the total amount of the transaction excludes any taxes, duties or shipping fees.
- Minimum transaction amount of 100 SAR is required to participate in the Offer.
- In the case of use of multiple Cards through one Amazon.sa customer account, only the first Card used during the Offer Period will be considered for this Offer. In the case of use of the same Card on multiple Amazon customer accounts, only the first account using the Card during the Offer Period will be considered for this Offer.
- The maximum discount per Amazon customer using code RB20 is 75 SAR for every Amazon account across the Amazon.sa website or app.
- This Offer is only valid on all eligible products available on Amazon.sa, and sold by Amazon.sa or its third-party sellers on Amazon.sa except Amazon Electronic products, Amazon.sa Gift Cards, Amazon Global Store products, Baby Food, and Digital Software and Video Games are excluded from this Offer.
- The Offer is not applicable to payments made by customers using the cash on delivery payment method.
- This Offer may be used simultaneously with other Amazon offers or promotions at Amazon's discretion.
- If an order is cancelled or a refund request issued, only the net amount paid by the Cardholder will be refunded. No refund will be issued in respect of the discount.
- Terms and conditions of Amazon will be applicable additionally, click here to view it.
- Customer must to be 18 years old and above.
- For Credit Cards APR disclosure, [Click here](#).